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Alba Díaz i 
Judith Fernández 
Estudiants. La Roca. 

"Manquen coses pels 
joves, ja siguin pares o llocs on 
es pugui practicar esports, i 
sobretot s'hauria de construir 
una piscina municipal. S'hauria 
de regular més la construcció, 
ja que s'estan fent molts pisos i 
això no ens agrada." 

Antonio [\/lárquez 
Peó. La Roca. 

"Per a respondre a 
aquesta pregunta s'ha de tenir 
en compte molts factors. En 
aquest pöble s'ha de fer moites 
coses, començant per una 
piscina pública i un camp de 
fútbol. No confio gaire, però, en 
que tot això es faci." 

l\/!arta Belmonte i 
Malte González 
Estudiants. La Jarreta. 

"La Roca necessita més 
instai.lacions esportives i més 
ambient i diversió de cara a la 
joventut. Des d'aquí La Torreta 
s'hauria de millorar el transport 
public cap a La Roca, ja que 
amb els problèmes de les 
escoles molts nens i nenes 
vénen a estudiar aquí." 
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Juanita Giró i Caballero 
Responsable Centre Civic 
Santa Agnès. 

"Primer de tot, m'agra-
daria demanar la instai.lació d'un 
telèfon en aquest local, ja que si 
per mala sorttenim algún ensurt 
amb eis avis, almenys poder 
demanar ajuda. També caldria 
posar alguna persona que es 
fés càrrec de la sala del centre i 
de la biblioteca per a que eis 
joves puguin gaudird'aquestes 
meravelloses instai.lacions." 

Montse Falguera i Masó 
Comerciant. Santa Agnès. 

"Aquiel que manca és una 
mica més d'ambient, s'hauria 
d'edificar més i que tot creixi una 
mica, ja que aquest barri està 
molt mort. Aquí hi ha molt poca 
Vida 1 ara que ens han tret la 
carretera... això va de mal en 
pitjor, em sembla a mi." 

Eduard Puigdollers 
Comerciant. La Roca. 

"En primer Noe s'ha de fer 
una piscina i una biblioteca per 
als joves, que en aquests 
moments necessiten anar a 
Granollers pera passar-s'ho bé 
i estudiar." 

"Quines son 
les necessitats prioritànes 

que ha de tenir 
el nou Ajuntament a la Roca ?" 
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